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§ 12  Gångplan för Huddinge kommun 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen av 

förslag till Gångplan för Huddinge kommun. 

2. Nämnden välkomnar Huddinge kommuns fortsatta arbete att knyta samman våra 

kommuner och ser gärna då att behovet av och möjligheterna till trygga gång- och 

cykelvägar i kommundelarna Vidja, Ågesta, Mellansjö och Högmora ses över. 

Därigenom skulle det kunna möjliggöras för boende i såväl Huddinge som i Stockholms 

stadsdelar Farsta och Vantör att på ett lättare samt mer sammanhållet sätt kunna nå samt 

uppleva den vackra miljön runt sjön Magelungen såsom det idag är möjligt längs den 

östra sidan av sjön. 

 

Ärendet 

Huddinge kommun har tagit fram ett förslag till gångplan och skickat den på remiss till bland 

annat Botkyrka, Haninge, Tyresö och Stockholm. Planen är en av de nio åtgärdsplaner som 

ska konkretisera arbetet med en tidigare utarbetad trafikstrategi och tydliggöra hur 

kommunen avser att arbeta med gångtrafik de kommande åren. Målet är att fler ska gå till 

och från skola, arbete, inköp och på fritiden. 

 

Förvaltningen tycker det är ett bra initiativ av Huddinge kommun att ta fram en gångplan 

men konstaterar att Farsta stadsdelsområde berörs i mycket liten utsträckning av planen. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2017-05-23. 

Dnr 1.5.1-275/2017 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Bäck (V), Kjell Backman m fl (S) och Mariana Moreira Duarte m fl (MP) 

yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag och lade därutöver fram ett eget förslag 

– se punkt 2 vid BESLUT ovan. I detta instämde Lars Jilmstad m fl (M) och Peter Öberg (L). 

Malena Liedholm Ndounou (C) och Lars Hultkvist (KD) instämde med ett ersättaryttrande. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förslag från Vänsterpartiet, Socialdemokraterna Miljöpartiet, 

Moderaterna och Folkpartiet. 

 

Ersättaryttrande 

Malena Liedholm Ndounou (C) och Lars Hultkvist (KD) 

 

Om vi hade haft förslags- och rösträtt hade vi yrkat att nämnden skulle besluta enligt förslag  

från övriga partier. 
  


